



တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢညီန့ၢ်ဘၣ်တၢ်သံကွၢ်အီၤ

ကရၢၢ် တၢ်အိၣ်ကသုၣ်လီၢ်မနုၤတဖၣ်လၢအိးထီၣ်သးလဲၣ်-

စးထီၣ်ဖဲလၢယူၤ 4, တၢ်လီၢ်တဖၣ်လၢပဒိၣ်ကွၢ်ထွဲရဲၣ်ကျဲၤအီၤတဖၣ်ဘၣ်တၢ်အိးထီၣ်က့ၤအီၤလၢ မုၢ်ဆါခီဂီၢ်န့ၣ်လီၤ-

တၢ်အိၣ်ဒဲ လီၢ်အိးထီၣ်က့ၤသးလၢကီၢ်ရဲၣ်အါဘၣ်လၢသးထီၣ်သးဆူပဒိၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤပတီၢ် 2 န့ၣ်လီၤ- Jay Inslee အ [Safe Start](#) တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

တၢ်နီၣ်ချံကဘျီဒီးကဘီသန့တဖၣ်လၢပဒိၣ်ကွၢ်ထွဲရဲၣ်ကျဲၤအီၤလၢကီၢ်စဲၣ်ကရၢၢ်တဖၣ်အိၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ 2 န့ၣ်အိးထီၣ်သးစ့ၢ်ကီးလီၤ-

လၢကသုၣ်ညါဘၣ်တၢ်အိၣ်ဒဲလီၢ် ကရၢၢ်တဖၣ် ဒီးကီၢ်စဲၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤတၢ်အိၣ်ကသုၣ်ကသီဂီၢ်တဖၣ်တၢ်အိၣ်သးခါခဲအံၤအဂီၢ်ကွၢ်ဘၣ်ဖဲ-

- Washington State Parks — [ကရၢၢ်တဖၣ်တၢ်အိၣ်သးပတီၢ်](#)
- Washington Department of Fish and Wildlife — [တၢ်လီၢ်အမံၤလၢတၢ်ပံးအီၤဒီးတၢ်တြီယံးတၢ်သိၣ်တၢ်သီတဖၣ်](#)
- Washington State Department of Natural Resources — [တၢ်အိးထီၣ်က့ၤတၢ်အိၣ်ကသုၣ်ကသီလီၢ်](#)

တၢ်နီၣ်- ကရၢၢ်တဖၣ်လၢကီၢ်ရဲၣ်တဖၣ်အိၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤကတီၢ် 2 **တအိးထီၣ်သးလၢ** တၢ်အိၣ်ဒဲ တဘျီယီအဂီၢ်ဘၣ် ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢကီၢ်ရဲၣ်ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါတၢ်န့ၣ်လီၤဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ- Washington State Parks ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဒီးဆဲးမၤတၢ်ဆဲးကျါဆဲးကျါဒီးသိးကမၤန့ၢ်ကျဲၤအဂ့ၢ်ကတၢ်လၢတၢ်အိးထီၣ်က့ၤတၢ်အိၣ်ဒဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ-

ယဘၣ်အိၣ်ဒီး Discover Pass ဧါ-

မ့ၢ် Discover Pass မ့ၢ်တၢ်လၢအလီၢ်အိၣ်လၢနပတုၣ်နသိလ့ၣ်အဂီၢ်ဖဲကီၢ်စဲၣ်တၢ်အိၣ်ကသုၣ်လီၢ်ဒီးတၢ်စူး ကါထံအလီၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤကွၢ်ထွဲအီၤခီဖျိ Washington State Parks ဒီး Department of Natural Resources (DNR) န့ၣ်လီၤ- တၢ်လီၢ်တဖၣ်အံၤအိၣ်ဒီးကီၢ်စဲၣ်ကရၢၢ်တဖၣ် တၢ်စူးကါထံအလီၢ်တဖၣ် တၢ်လီၢ်ကဲဘျူးတဖၣ် ဆၣ်ဖိကီၢ်ဖိဒီးန့ၣ်ဆၢၣ်တၢ်လီၢ်တဖၣ် DNR တၢ်အိၣ်ဒဲလီၢ်တဖၣ် တၢ်လဲၤကျဲတဖၣ်ဒီး တၢ်ယုၢ်ကစၢၢ်ကျဲတဖၣ်ဒီး DNR တၢ်လီၢ်ထီၣ်ထီလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲရဲၣ်ကျဲၤအီၤခဲလၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ- Discover Pass မ့ၢ်တၢ်လၢအလီၢ်အိၣ်လၢကီၢ်စဲၣ်ကရၢၢ်တဖၣ်လၢတၢ်စူးကါအီၤထဲလၢမုၢ်ဆါခီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ-



Discover Pass မှတ်တမ်းအလီအိတ်စွဲကီးလတ်တော်တော်လတ်တော်လတ်ထွဲသးဒီဖျိ Washington Department of Fish and Wildlife (WDFW) အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ တၢ်အံၤပုၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်စူးကါထံဒီးဆၢဖိကီၢ်ဖိတဖၣ်အလီၢ် မ့တမ့ၢ်ဘၣ် လၢနအိၣ်တၢ်လံၤဒီး [Vehicle Access Pass](#) တီၣ်ထီၣ်သးဃုာ်ဒီးတၢ်ပုၤဘၣ်ခွဲးယၢ်လၢတၢ်ဟးခးအိၣ်တၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်တခွဲးအလံာ်အုၣ်သးအဂီၢ်လံၤန့ၣ်လီၤ

ယမၤန့ၢ်အါထီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢ Discover Pass အဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ဒီးန့ၢ်က့ၤစ့ဖဲကီၢ်စဲၣ်တၢ်လီၢ်တဖၣ်ပံာ်လီၤ ကွံာ်သးအခါသ့ၤ

ပဟ့ၣ်က့ၤစ့ မ့တမ့ၢ် ဟ့ၣ်အါထီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢ Discover Pass ဂီၢ်တသ့ဘၣ်လီၤ

တနံၣ်တဘျီ Discover Pass အပူၤအိၣ် \$30 န့ၣ်လီၤ တၢ်န့ၣ်လီၤလၢမုၢ်ဆါဒီအပူၤ \$10, အယိတၢ်ဟ့ၣ် တနံၣ်တဘျီအပူၤအိၣ်သ့ထဲလၢသၢဘျီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ

နီၤဖးလီၤဒီး 12 လါ, တလါကလၢကဲဲဲ \$2.50 န့ၣ်လီၤ ကီၢ်စဲၣ်တၢ်လီၢ်တဖၣ်ပံးကွံာ်သးစးထီၣ်လၢလါမၢ်ရှး 23 သီတုၤလါမ့ၤ 5 သီ ထဲယဲၢ်န့ၣ်လီၤ

ကီၢ်စဲၣ်ကရၢၢ်တဖၣ် တူၢ်ဘၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ်လီၤတူၢ်လီၤကၢ်လၢတၢ်ယီၤထီၣ်သီကတီၢ်အံၤ - လၢတၢ်ဆံးလီၤစ့ၤလီၤ ဒိၣ်မးလၢ တၢ်ဃံးတၢ်စ့ၤအဒိၣ်ဒိၣ်မုၢ်မုၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ

ဒ်လဲၣ်ဂ့ၤ ပဃုလၢနကသ့ၣ်ဖွံသးညီဘၣ်လၢ Washington state parks ဒီးကီၢ်စဲၣ်တၢ်လီၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ယီၤခါအံၤဒီး ဆူတၢ်ဟံလုာ်ဟံပူၤအဒိၣ်လၢနလဲၤပူၤကွံာ်ဘၣ်အီၤတသ့ဖဲအသ့ဒိၣ်ကတၢ်တက့ၢ်

တၢ်ဂဲၤလီၢ်ကွဲးပျီတဖၣ်အိးထီၣ်သးခါ

ကီၢ်စဲၣ်ကရၢၢ်တၢ်ဂဲၤလီၢ်ကွဲးပျီတဖၣ်ပံးသးတုၤလၢဆူညါတၢ်ဘိးဘၣ်ရၢၤလီၤလၢကမၤစ့ၤလီၤတၢ်ဒိဘၣ်ဒီး COVID-19 အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ

တၢ်ဟးလီၢ်တဖၣ်အိးထီၣ်သးလံၤခါ

မ့ၢ် လၢကရၢၢ်တဖၣ်လၢအိးထီၣ်သး တၢ်ဟးလီၢ်တဖၣ်အိးထီၣ်သးလၢမုၢ်ဆါဒီကတီၢ်ဒီးတၢ်လီၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်အိၣ်ဒဲလီၢ်အိးထီၣ်သးန့ၣ်လီၤ တၢ်ဟးလီၢ်တဖၣ်ကပံးသးလၢတၢ်လီၢ်တနီၤနီၤဒီးလၢတၢ်အိၣ်ဒဲလီၢ်တနီၤနီၤန့ၣ်လီၤ ဟဲအိၣ်ကတံာ်ကတီၢ်သးတက့ၢ် ဝံသးစ့ၤလဲၤစိာ်ဃုာ်ဒီးန့ၢ်ကစၢ်တၢ်ဒိသဒါသးပိးလီတဖၣ် ထံ ဆးပုၣ် တၢ်မၤကဆူစ့ဒီးစးခိစၢ်တဖၣ်ဒီးက့ၤစိာ်က့ၤတၢ်လၢနဟဲစိာ်အီၤခဲလၢကတက့ၢ် ကရၢၢ်ဝဲၤဒါးတဖၣ်ပံးဒီးအသးလၢကမုၢ်ဂီၢ် ဒ်န့ၣ်အသိး ပုၤတမ့ၢ်ဖဲထၢၣ်တဖၣ်ဒီးကရၢၢ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်စွဲးကီးလီၤ



ချုံသန့တဖန် ကဘျီသန့ဒီးကရုတ်တလီတကျဲတဖန်အိးထီၣ်သးခါ

ချုံသန့တဖန်တၢ်ပျဲစူးကါအီၤသ့ ဒီးကဘျီသန့တဖန်စူးကါသးသ့လၢအိးထီၣ်သးတဖန်န့ၣ်လီၤ။ ပုၤလၢစူး ကါချုံသန့ကြးမၤထွဲတၢ်အိၣ်စီၤစ့ၤယံၤလီၤသးအကျဲဒီးပုၤဂၤလၢတမ့ၢ်ဟံၣ်ဖိဖိန့ၣ်လီၤ။

Marine ကီၢ်စဲၣ်ကရုတ်တလီၤကအိးထီၣ်သးလၢအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ။ ဝံသးစူၤထၢကွံၣ်တၢ်လၢနစူး ကွံၣ်အီၤဒီးတဘျီဆိကမိၣ်လၢအိၣ်ဒီးထံအီၤလၢကိးတဖန်န့ၣ်တဂ့ၤ။

တၢ်တၢ်လီၤနီၣ်သက့ၤဘၣ်တၢ်တြီအီၤ မ့တမ့ၢ် မၤယံးအီၤခါ။ တၢ်လီၤလၢအိၣ်ဘူးဒီးပိၣ်လဲၣ်န့ၣ်တဖန်မၤသးဒဲလဲၣ်။

တၢ်တၢ်လီၤနီၣ်သက့ၤဘၣ်တၢ်တြီအီၤဒီးမၤယံးအီၤဒဲတချုးတၢ်ပံးကွံၣ်ဒီဖျိ COVID-19 အသိးန့ၣ်လီၤ။ တအိၣ်ဒီး တၢ်သိၣ်တၢ်သီလီၤဆိတဖန်လၢတၢ်လီၤအဂီၢ်ဘၣ်လီၤ။

စဲးဆူးထံတဖန်အိးထီၣ်သးဒီးမၤတၢ်ခါ

စဲးဆူးထံအိၣ်လၢကရုတ်ခါၣ်သးတနီၤအိးထီၣ်သးန့ၣ်လီၤ။

စဲးဆူးထံတဖန်လၢ Washington အိၣ်လၢပဒိၣ် မ့တမ့ၢ် ကဘီသန့လီၤဆိန့ၣ်လီၤ။ ပုၤနီၣ်ချုံတဖန်ကြး သမံသမိးကွံၣ်ဘၣ်ချုံသန့တဖန်ဒဲသိးကသ့ၣ်ညါဝဲလၢမ့ၢ်အအိးထီၣ်သးခါဒီးစဲးဆူးထံတဖန်မၤတၢ်ခါန့ၣ်လီၤ။ လၢကွံၣ်ဘၣ် Washington စဲးဆူးထံလီၤအဂီၢ် ကွံၣ်ဘၣ်ဖဲ parks.state.wa.us/657/Pumpout တက့ၢ်။

ကရုတ်တဘျီမ့ၢ်အိးထီၣ်သးထဲလၢမ့ၢ်ဆါခါနီၣ် ကပံးသးအခါဖဲလဲၣ်

မ့ၢ်ဆါခါကရုတ်တဖန်ပံးသးဖဲတၢ်ခါလီၤန့ၣ်လီၤ။

ယကဒီးန့ၣ်ဘၣ်က့ၤတၢ်အိၣ်ဒဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်မံတန့ၤကျၢၤအလဲလၢပုၤနီၣ်ဆိအီၤအဂီၢ်ခါ

ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ...

- ပုၤတမ့ၢ်ဟဲတုၣ်မံတဖန်ဒိဘၣ်မၤဟူးသးဒီဖျိတၢ်ပံးကွံၣ်သးအယိ- ပဆဲးကျၢၤပုၤတမ့ၢ်ဟဲတုၣ်မံတဖန်လၢ အဟံးန့ၣ်မၤနီၣ်ဆိတၢ်လီၤလၢဒိဘၣ်မၤဟူးဒီဖျိတၢ်ပံးကွံၣ်သးန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်က့ၤအီၤစ့အပုၤန့ၣ်လီၤ။
- ပုၤတမ့ၢ်တဖန်လၢအိၣ်ဒဲလၢကရုတ်တဖန်လၢအိၣ်ထီၣ်သးန့ၣ် ဒီးန့ၣ်ဘၣ်က့ၤစ့အပုၤလၢဟ့ၣ်ဆိဟံၣ်စၢၤ ဝဲလၢတၢ်တုၣ်မံအဂီၢ် စ့ၤန့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်က့ၤစ့လၢတၢ်ဆုၤကျိၣ်စ့အလဲခံဘျီ (\$8 တုၤ \$10 တၢ်ဟ့ၣ်ဆိတၢ်အပုၤဒီး \$8 တုၤ 10 လၢတၢ်ဆိကတီၢ်ကွံၣ်တၢ်အဘူးလဲအဂီၢ်) န့ၣ်လီၤ။ တၢ်ပုၤဆိတၢ်အဘူးလဲ \$8 လၢမ့ၢ်ဘၣ်မၤ အီၤလၢပုၤယဲၤဒီး \$10 မ့ၢ်ဘၣ်ပုၤအီၤလၢလီၤတဲစိန့ၣ်လီၤ။



နမ့်အိန်ဒီးတင်သံကွင်ဘန်ဃးတင်ပူဆီခါခဲအံတင်အိန်ဒဲအဂ်နန် ဝံသးစူကီးလီတဲစိ (888) CAMPOUT မ့တမ့ (888) 226-7688 တကွင်

ယမ့ပူဆီဘန်ကရင်လါခါခဲအံတင်ပံးကွင်အီလါတင်အိန်ဒဲအဂ်နန်လဲ

ယကသုဉ်ညါလါယတင်ပူဆီတင်ဘန်တင်ဆိကတီအီအခါဖဲလဲ

ပနပင်နလါနတင်ကီသုဉ်ကီသးဖဲပကွင်ဆင်မဲဘန်ဒီးတင်အိန်သးဆိတလဲအံနန်လီ။ ပသုဉ်ညါလါန တင်အိန်ဘုံးကသုဉ်ကသီတင်ရဲတင်ကျဲမ့တင်လါအကါဒိန် ဒီးပမ့လင်လါနကအိန်ဘန်ဒဲသ့လါ Washington state park တင်လီအမ့လါနဂီဖဲတင်ယီခါအံနန်လီ။

မ့တင်ဂင်လါပသးဒဲဒီလါကဆိကတီကွင်တင်ပူဆီအီတုလါကရင်ဘူးကအိးထီဉ်က့သးလါတင်အိန်ဒဲအဂ်နန် သီလါတင်မနီဉ်ဃာအီနန်လီ။ အယိ နတနဟူဘန်တင်ကစီဉ်လါပအိန်တုလါစုသီတချးနတင်ရဲတင်ကျဲ လါကဟဲအိန်ဘန်တုယီနန်လီ။

နမ့အိန်ဒီးဆိကတီကွင်တင်ပူဆီတင်လါကရင်လါပံးကွင်သးလါ တင်အိန်ဒဲအဂ်နန် ပကဆဲးကျဲနလါလီပရါ ဒီးနဒီးန့ဘန်က့ကျိဉ်စုအပဲနန်လီ။

တင်သံကွင်အလီဆီဘန်ဃးနတင်ပူဆီတင်အဂ်နန် ဝံသးစူဆဲးကျဲပတင်ပူဆီတင်ပူမတင်ဖဲ 888-CAMPOUT (888-226-7688) တကွင်

ပုကမ့မ့လဲဘန်အါအါဂီဂီနန် ကီဖဲတင်လီတဖန်ကပံးကွင်သးခါ

ဒ်လါပအိးထီဉ်တင်လီတဖန်အသိးနန် ပယုလါပုကမ့မ့လဲထွဲတင်အိန်စီစုယံလီသးအကျဲနန်လီ။

ပနနသုဉ်ညါလါအိန်ဒီးပုကမ့မ့ဖဲဒိန် မ့တမ့ ပုလါတမ့ထွဲတင်အိန်စီစုယံလီသးဘန်နန် ပကကွင်ဆိကမိဉ်ပံးကွင်ကရင်တဖန် မ့တမ့ ဟီဉ်ကဝီတဖန်လါကရင်တဖန်ပူနန်လီ။

တင်ဘန်ယိဉ်တင်အိန်ပူဖျဲးလါဘန်ထွဲဒီး COVID-19 အသိမ့အိန်ထီဉ်နန် Washington Departments of Fish and Wildlife (WDFW) ဒီး Natural Resources (DNR) ဒီး State Parks ကပံးကွင်တင်လီတဖန်အိန်ဒီး တင်ဟံပနီဉ်တင်ဘိးဘန်သုဉ်ညါလါကဒိသဒါကမ့မ့တင်အိန်ဆူဉ်အိန်ချးဒီးတင်အိန်ပူဖျဲးအဂ်နန်လီ။

ယကတီဉ်ဖျါထီဉ်ပုကမ့မ့တင်အိန်ပူအိန်တံ တင်တဃာ မ့တမ့ တင်ဘန်ယိဉ်အဂုဂါဘန်ဃး

ဆန်ဖဲကီဖဲလီတဖန် မ့တမ့ တင်ဒါးချဲအဂုဂါဆူ WDFW ကသုဒ်လဲ

[ပုတီဉ်ထီဉ်တင်ဂုတဖန်](#) လါ Washington Department of Fish and Wildlife အပုယဲသန့သ့နန်လီ။



ယန့်လီမကလီတၢ်လၢကမၤကဆိၣ်တၢ်ဒီးမၤဂၢ်ကျၢၤလီၢ်ကဝီၤကိၢ်ဖဲၣ်ကရၢၢ်အဂီၢ်သ့ဒဲးခါ

တမ့ၢ်လၢဆၢကတီၢ်အံၤဘၣ်လီၤ ပသုၣ်မံသးမ့ၢ်ဘၣ်ပပုၤသးအိၣ်မၤကလီတၢ်ဒီးအတၢ်ဟ့ၣ်လီၤသး
ဖံးတၢ်မၤတၢ်န့ၣ်လီၤ ဒ်လဲၣ်ဂ့ၤ တအိၣ်ဒီးပုၤမၤကလီတၢ်အတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤမ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဘိး
ဘၣ်ရၤလီၤအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ State Parks မၤတၢ်ဒ်သိးကစးထီၣ်ပုၤတူၢ်လိာ်တၢ်အိၣ်ဒဲဒီးပုၤမၤကလီတၢ်အတၢ်တီၢ်ကျဲၤ
တဖၣ်လၢတၢ်ယီၤခါဆူညါတဘျီန့ၣ်လီၤ [ကွၢ်ဘၣ်တၢ်ကစီၣ်အသီ](#) မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျၢၤ Volunteer Program ဒီဖျိ [လီပရၢ](#)
မ့တမ့ၢ် ကိးလီတဲစိ (360) 902-8583 တက့ၢ်

ဒဲတဖၣ်ဒီးဒါးအိၣ်လဲတဖၣ်အိးထီၣ်က့ၤသးအခါဖဲလဲၣ်

[ဒဲတဖၣ် ဒါးအိၣ်လဲတဖၣ်ဒီးတၢ်လီၢ်အိၣ်ကဒုတဖၣ်](#) ပံးကွၢ်ဒဲးသးတုၤလၢလါယုၤ 30 န့ၣ်လီၤ ဒဲတဖၣ်အိးထီၣ်သး
သ့ဖဲလါယုၤ ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢတၢ်ပုၤဆိဟ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ

တၢ်အိၣ်ဒဲလၢကရူၢ်ဂီၢ်အိးထီၣ်သးလံခါ

တၢ်အိၣ်ဒဲလၢကရူၢ်တဖၣ်ပံးကွၢ်ဒဲးသးတုၤလၢတၢ်ဘိးဘၣ်ရၤလီၤဆူညါတစုန့ၣ်လီၤ

တၢ်အိၣ်ကသုၣ်ကသီဟံၣ်အိၣ်လဲတဖၣ်အိးထီၣ်သးလံခါ

[တၢ်အိၣ်ကသုၣ်ကသီဟံၣ်အိၣ်လဲတဖၣ်](#) ပံးကွၢ်ဒဲးသးတုၤလၢတၢ်ဘိးဘၣ်ရၤလီၤဆူညါတစုန့ၣ်လီၤ